



MonteCarloSociety

LE MAGAZINE DE MONTE-CARLO SBM | #18 | SUMMER | ÉTÉ | 2010

31 → **SUMMER NIGHT FEVER**

44 → **FABULOUS BOATS** | DES BATEAUX D'EXCEPTION

62 → **FASHION TRENDS** | TENDANCES MODE



Top to bottom
| De haut en bas

Ivo Marconi, Lesley Harvey, Greg Harvey, Anne Lappi, Kevin LeBonnie.

Jean-François Laffont (sales Summit Furniture), Kathy McLaren (sales manager Summit Furniture), Scott Gordon, director of sales Summit Furniture.

◀ To-die-for furniture | Mobilier d'exception

On 31 March, Summit Furniture in collaboration with MonteCarloSociety presented its elegant furniture collections at a cocktail party held in its showroom at 20 rue de Milla.

| Le 31 mars, Summit Furniture, en collaboration avec le magazine Monte-Carlo Society, présentait ses élégantes collections de mobilier lors d'un cocktail organisé dans son showroom situé au 20 rue de Milla.

Happy Birthday! ▶ | Joyeux anniversaire!

A screening of the film *You don't know Jack* opened the 50th Monte-Carlo Television Festival on 6 June, celebrating half a century of a unique competition that every year awards its prizes to the best television programmes and finest auteur documentaries.

| C'est avec la projection du film *You don't know Jack* que s'est ouvert, le 6 juin, le 50^e Festival de Télévision de Monte-Carlo, fêtant ainsi le demi-siècle d'une compétition unique qui récompense chaque année les meilleures œuvres télévisuelles et les plus beaux documentaires d'auteur.



Top to bottom, left to right.
| De haut en bas, de gauche à droite.

Michael Weatherly & Cote de Pablo (*NCIS*).

Autour de S.A.S. le Prince Albert : Joe Mantegna (*Criminal Minds*), Dana Delany & Julie Benz (*Desperate Housewives*) and Simon Baker (*The Mentalist*).

Larry Hagman & Dona Mills (*Dallas*).

